
Z poważaniem,

J

INTERPELACJA

Uprzejmie proszę o odpowiedź czy prawdą jest, ze Pan burmistrz planuje przenieść żtobek z
wieloletnią tradycją „Jedyneczka" do nowo budowanego przedszkola nr 10 lub gdziekolwiek indziej?

Jeżeli tak to proszę udzielić informacji jakie ma Pan burmistrz plany względem „Jedyneczki" oraz skąd

wziąt się taki pomysł?

Jolanta Trytko-WarczakNysa, 18.05.2018
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